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Årsmelding Skienselva Elveeierlag 201
 

Styrets sammensetning har i 201

Leder     

Nestleder    

Kasserer    

Sekretær    

Styremedlem    

Styremedlem    

Varamedlem    

Varamedlem    

Fast møtende fra Grenland Sportsfiskere

Fast møtende fra Skien Jeger og Fisk.

 

Styret har i perioden hatt 6 styremøter. Styret har behandlet en rekke saker. Noen av de

kommenteres i denne årsmeldingen.
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Årsmelding Skienselva Elveeierlag 2011 

Styrets sammensetning har i 2011 vært som følger: 

  Oscar Kristiansen 

  Anders Aamot 

  Jon Yngve Gurholt 

  Tor Arne Folserås 

  Jan Helge Knutsen 

  Ina Grubbe   

  Petter Borgestad 

  Geir Jacob Jensen 

fra Grenland Sportsfiskere Bjørn Erik Eik og Morten Stensrud

Jeger og Fisk.  Ole Martin Meland  

styremøter. Styret har behandlet en rekke saker. Noen av de

kommenteres i denne årsmeldingen. 

                                               

rten Stensrud 

styremøter. Styret har behandlet en rekke saker. Noen av de viktigste 
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Fiske og fangst i 2011 

Til tross for en forholdsvis god 2010 sesong, ble 2011 enda bedre

ble registrert fangst av 526 laks med totalvekt på 1

totalvekt på 30 kg. Største laks veide 

Grafen viser fangst av laks de siste 3 årene i hele vassdraget

Grafen viser at oppgang på Skotfoss har vært rekordhøy i 2011.
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2010 sesong, ble 2011 enda bedre mht fangst av laks og sjøørret. Det 

laks med totalvekt på 1 887kg. Det ble også registrert

kg. Største laks veide også i år over 10 kg og ble tatt i ved innløpet til 

i hele vassdraget 

viser at oppgang på Skotfoss har vært rekordhøy i 2011. 

216

468
526

658

1238

1887

2009 2010 2011

Årstall

Laks i Skiensvassdraget - fangst og oppgang

Fangst 

(antall)

Oppgang 

(Skotfoss)

Lineær 

(Oppgang 

(Skotfoss))

                                               

mht fangst av laks og sjøørret. Det 

kg. Det ble også registrert 21 sjøørret med 

ved innløpet til Klosterfossen.  

 

 

Antall Laks

Antall Kg

fangst og oppgang

Fangst 
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Oppgang 
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Lineær 

(Oppgang 

(Skotfoss))
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Salg av fiskekort 2011 

Det ble totalt solgt 227 kort med en totalsum på 

SMS, 57 kort via internett og resten via forhandlere.

solgt for neste sesong(se avsnitt om julegavekortet lenger ned)

Diagrammet viser antall solgte kort siste 5 år, fordeling nett/butikk og fangsrapportering.

Oppsyn 2011 

Sammen med Skien kommune sine oppsynspersoner satte vi opp en oppsynsplan hvor en fra 

kommunen og en fra laget fikk tildelt en eller flere uker, hvor de hadde ansvar for oppsyn. Det ble 

gjennomført 10(28) oppsynsturer, kontrollert 

parentes). Det er styrets oppfatning at oppsyn for neste år bør foretas ennå oftere enn i 2011.

 Smoltanlegg 

Laget, GS og Skien kommune har i flere år vært aktive pådrivere for å få realisert smoltanlegget. 

Mange var skeptiske i starten, men endelig har vi i fellesskap greid å realisere dette meget viktige 

tiltaket.  Det forventes at utsetting av smolt vil bedre 

Smoltanlegget er ferdigstilt blant annet ved hjelp av en stor dugnadinnsats av Grenland Sportsfiskere. 

Det er i skrivende stund 50 000 fisk som vil bli ferdig smoltifisert til våren og som da skal settes ut.

Laget har også i 2011 samarbeidet i noe vi har kalt ”smoltgruppen”. Denne har bestått av 

representanter fra Skien kommune, Grenland sportsfiskere, Telemark Settefisk AS og laget.  
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kort med en totalsum på 56 890,-. Hele 93 av disse kortene ble solgt med 

SMS, 57 kort via internett og resten via forhandlere. Fire av kortene var såkalte ”julekort” så disse er 

(se avsnitt om julegavekortet lenger ned).  

år, fordeling nett/butikk og fangsrapportering. 

Sammen med Skien kommune sine oppsynspersoner satte vi opp en oppsynsplan hvor en fra 

en fra laget fikk tildelt en eller flere uker, hvor de hadde ansvar for oppsyn. Det ble 

) oppsynsturer, kontrollert 51(77) fiskere og 10(11) båter i 201

Det er styrets oppfatning at oppsyn for neste år bør foretas ennå oftere enn i 2011.

Laget, GS og Skien kommune har i flere år vært aktive pådrivere for å få realisert smoltanlegget. 

Mange var skeptiske i starten, men endelig har vi i fellesskap greid å realisere dette meget viktige 

tiltaket.  Det forventes at utsetting av smolt vil bedre oppgang av gytelaks betraktelig. 

Smoltanlegget er ferdigstilt blant annet ved hjelp av en stor dugnadinnsats av Grenland Sportsfiskere. 

000 fisk som vil bli ferdig smoltifisert til våren og som da skal settes ut.

samarbeidet i noe vi har kalt ”smoltgruppen”. Denne har bestått av 

representanter fra Skien kommune, Grenland sportsfiskere, Telemark Settefisk AS og laget.  
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. Hele 93 av disse kortene ble solgt med 

av kortene var såkalte ”julekort” så disse er 

 

Sammen med Skien kommune sine oppsynspersoner satte vi opp en oppsynsplan hvor en fra 

en fra laget fikk tildelt en eller flere uker, hvor de hadde ansvar for oppsyn. Det ble 

) båter i 2011(tallene fra 2010 i 

Det er styrets oppfatning at oppsyn for neste år bør foretas ennå oftere enn i 2011. 

Laget, GS og Skien kommune har i flere år vært aktive pådrivere for å få realisert smoltanlegget. 

Mange var skeptiske i starten, men endelig har vi i fellesskap greid å realisere dette meget viktige 

oppgang av gytelaks betraktelig.  

Smoltanlegget er ferdigstilt blant annet ved hjelp av en stor dugnadinnsats av Grenland Sportsfiskere. 

000 fisk som vil bli ferdig smoltifisert til våren og som da skal settes ut. 

samarbeidet i noe vi har kalt ”smoltgruppen”. Denne har bestått av 

representanter fra Skien kommune, Grenland sportsfiskere, Telemark Settefisk AS og laget.   

Antall fiskekort Totalt

Antall kort nett&SMS

Antall kort utsalg

Fangstrapport

Antall Julekort
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Julegavekortet 2011 

Idèen ble lansert i fjor. Tanken er

fiskeinteresserte. Det ble lagt ut informasjon på nettsidene våre, annonsert i TA og Varden 4 

torsdager. Det ble solgt 4 totalkort til en samlet sum på 

Fiskekort med SMS 

I mai ble styret enige om å forsøke å lansere en ny 

aktivisere sms salg av fiskekort. Dette ble en suksess med 93 solgte kort til en verdi av 12

annen ting som er praktisk med ordningen er at dersom fiskere som blir kontrollert av oppsynet ikke 

har løst fiskekort, kan dette gjøres på stedet. Minst 15 av kortene ble innløst på denne måten. Styret 

satte også opp informasjonsplakater om sms salg på alle kjente fiskeplasser.

Fangstregistrering 

Fangstregistrering har vært for dårlig siden salg av fiskekort b

få økonomisk støtte fra Fylkesmannen har derfor vært å bli langt bedre på dette. I vår driftsplan er 

faktisk målet å ha 90% fangstregistrering. I 200

derfor vært gjennomført en rekke tiltak i 2010

• Alle må oppgi epost og telefon ved kjøp av fiskekort

• Nettbasert fangstregistrering 

• De som likevel ikke har oppgitt epost, har blitt purret via sms(ca 50 sms er sendt)

• Alle som kjøpte fiskekort har fått tilsendt informasjon om plikten til å fangstregistrere

• Alle som ikke har fangstregistrert har blitt purret både på epost og sms etter endt sesong

 

Fangstregistreringsprosenten ble i 2010: 76% (124 solgte kort, 90 stk har levert fangstrap

vi i 2011 kun oppnådde 48%( 105 rapporter av 217 solgte kort). Nedgangen skyldes først og fremst 

sms kortene, som er vanskeligere å følge opp.

MMS konkurransen 

Dette er en idé for å få mer liv på våre nettsider og for å få både fiskere og andre

benytte seg av disse. Vi fikk inn 54 bilder i 2011 mot 

årsmeldingen)ble kåret på et styremøte i høst. Vinneren fikk overlevert et årskort for 201

fiskestang fra MX-Sport  og to Skienselv
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er å selge sesongkort for neste sesong, som en julegave til 

fiskeinteresserte. Det ble lagt ut informasjon på nettsidene våre, annonsert i TA og Varden 4 

totalkort til en samlet sum på 3410 kr.  

I mai ble styret enige om å forsøke å lansere en ny ”side” på inatur, slik at vi på denne kunne 

aktivisere sms salg av fiskekort. Dette ble en suksess med 93 solgte kort til en verdi av 12

annen ting som er praktisk med ordningen er at dersom fiskere som blir kontrollert av oppsynet ikke 

iskekort, kan dette gjøres på stedet. Minst 15 av kortene ble innløst på denne måten. Styret 

satte også opp informasjonsplakater om sms salg på alle kjente fiskeplasser. 

Fangstregistrering har vært for dårlig siden salg av fiskekort begynte. En av forutsetningene for

få økonomisk støtte fra Fylkesmannen har derfor vært å bli langt bedre på dette. I vår driftsplan er 

faktisk målet å ha 90% fangstregistrering. I 2007-2009 var dette så lavt som under 

t en rekke tiltak i 2010 og 2011 for å bedre dette: 

Alle må oppgi epost og telefon ved kjøp av fiskekort 

Nettbasert fangstregistrering er laget og aktivert 

De som likevel ikke har oppgitt epost, har blitt purret via sms(ca 50 sms er sendt)

fiskekort har fått tilsendt informasjon om plikten til å fangstregistrere

Alle som ikke har fangstregistrert har blitt purret både på epost og sms etter endt sesong

Fangstregistreringsprosenten ble i 2010: 76% (124 solgte kort, 90 stk har levert fangstrap

vi i 2011 kun oppnådde 48%( 105 rapporter av 217 solgte kort). Nedgangen skyldes først og fremst 

sms kortene, som er vanskeligere å følge opp. 

for å få mer liv på våre nettsider og for å få både fiskere og andre

54 bilder i 2011 mot 32 bilder året før. Vinnerbilde (forsidebilde i 

et styremøte i høst. Vinneren fikk overlevert et årskort for 201

to Skienselvakrus.  

                                               

, som en julegave til 

fiskeinteresserte. Det ble lagt ut informasjon på nettsidene våre, annonsert i TA og Varden 4 

”side” på inatur, slik at vi på denne kunne 

aktivisere sms salg av fiskekort. Dette ble en suksess med 93 solgte kort til en verdi av 12 585,- En 

annen ting som er praktisk med ordningen er at dersom fiskere som blir kontrollert av oppsynet ikke 

iskekort, kan dette gjøres på stedet. Minst 15 av kortene ble innløst på denne måten. Styret 

egynte. En av forutsetningene for å  

få økonomisk støtte fra Fylkesmannen har derfor vært å bli langt bedre på dette. I vår driftsplan er 

under 20%, det har 

De som likevel ikke har oppgitt epost, har blitt purret via sms(ca 50 sms er sendt) 

fiskekort har fått tilsendt informasjon om plikten til å fangstregistrere 

Alle som ikke har fangstregistrert har blitt purret både på epost og sms etter endt sesong 

Fangstregistreringsprosenten ble i 2010: 76% (124 solgte kort, 90 stk har levert fangstrapport), mens 

vi i 2011 kun oppnådde 48%( 105 rapporter av 217 solgte kort). Nedgangen skyldes først og fremst 

for å få mer liv på våre nettsider og for å få både fiskere og andre interesserte til å 

året før. Vinnerbilde (forsidebilde i 

et styremøte i høst. Vinneren fikk overlevert et årskort for 2012, 
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Nettsidene våre 

Det har vært ganske bra aktivitet fra lagets side mht å legge ut relevant informasjon på nettsidene. 

Kjernetallene fra 2011 er følgende

(statistikken gjelder fra 01.januar til og med 31.desember)

• 6448 (5215) unike besøkende

• 18 266 (8465) besøkende(gjentagende og 

• 63 635 (46680) sider er vist

• Beste måned er juni med 950 unike besøkende( 

• Beste dag er 02.juni 161 

• Det er desidert flest ”brukere” på våre sider me

i 2010) 

Tynningsfiske av gjedde 2011 

Det ble satt garn 37 ganger(33 i 2010)

halvering av fjoråret og det kan ent

sted. Det ble også benyttet storruse til tynningsfiske.

Revidering av lagets driftsplan 

Flere av styremedlemmene har jobbet aktivt med revidering av lagets driftsplan som ”går ut” i 2011. 

Dette er et svært omfattende arbeid og målet er å få fjernet saker som for lengst er løst, samtidig 

som vi må ha inn saker vi ser det er viktig å jobbe med i årene fremover. Den nye driftsplanen

behandlet og godkjent på styremøte den 24.11.2011 og har 

etter dette. Driftsplanen legges frem for årsmøte. Driftsplanen vil være mer som en arbeidsplan med 

konkrete årlige tiltak de neste 5 årene.

Økonomisk tilskudd fra Fylkesmannen

Laget søkte om penger til: 

• Innkjøp av smolt(50 000)

• Revidering av driftsplanen(25

• Webkameraprosjekt(10 000)

• Oppsyn (20 000) 

31.mars fikk laget innvilget 45 000 kr fra Fylkesmannen fordelt på: Revidering av driftsplan(25

og Oppsyn(20 000). 
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Det har vært ganske bra aktivitet fra lagets side mht å legge ut relevant informasjon på nettsidene. 

er følgende(2010 tall i parantes): 

til og med 31.desember) 

unike besøkende 

besøkende(gjentagende og nye) 

sider er vist 

juni med 950 unike besøkende( mai 2010 med 809 unike besøkende

 stykker var på sidene våre mer enn 5 minutter 

desidert flest ”brukere” på våre sider mellom kl 10 og 12 på formiddagen(samme som 

(33 i 2010) i perioden og totalt fisket opp 121,5 kg gjedde. De

halvering av fjoråret og det kan enten tyde på at det er mindre gjedde eller at det ble fisket på feil 

sted. Det ble også benyttet storruse til tynningsfiske.  

 

Flere av styremedlemmene har jobbet aktivt med revidering av lagets driftsplan som ”går ut” i 2011. 

Dette er et svært omfattende arbeid og målet er å få fjernet saker som for lengst er løst, samtidig 

som vi må ha inn saker vi ser det er viktig å jobbe med i årene fremover. Den nye driftsplanen

behandlet og godkjent på styremøte den 24.11.2011 og har ligget ute på lagets hjemmeside til høring 

etter dette. Driftsplanen legges frem for årsmøte. Driftsplanen vil være mer som en arbeidsplan med 

konkrete årlige tiltak de neste 5 årene. 

Økonomisk tilskudd fra Fylkesmannen 

000) 

av driftsplanen(25 000) 

000) 

000 kr fra Fylkesmannen fordelt på: Revidering av driftsplan(25

                                               

Det har vært ganske bra aktivitet fra lagets side mht å legge ut relevant informasjon på nettsidene. 

809 unike besøkende) 

llom kl 10 og 12 på formiddagen(samme som 

kg gjedde. Dette er en 

en tyde på at det er mindre gjedde eller at det ble fisket på feil 

Flere av styremedlemmene har jobbet aktivt med revidering av lagets driftsplan som ”går ut” i 2011. 

Dette er et svært omfattende arbeid og målet er å få fjernet saker som for lengst er løst, samtidig 

som vi må ha inn saker vi ser det er viktig å jobbe med i årene fremover. Den nye driftsplanen ble 

ligget ute på lagets hjemmeside til høring 

etter dette. Driftsplanen legges frem for årsmøte. Driftsplanen vil være mer som en arbeidsplan med 

000 kr fra Fylkesmannen fordelt på: Revidering av driftsplan(25 000) 
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Budsjett og Regnskap 2011 

Budsjettet for 2011 ble lagt med et negativt resultat pr 31.12.2011 på kr 4800. Derimot var det 

budsjettert med kjøp av smolt på kr 100

fylkesmannen. Da vi ikke fikk disse og heller ikke kjøpte smolt(da 

resultatet for 2011 et overskudd på 

Saldo på lagets konto pr 01.01.2011 var 

Saldo på lagets konto pr 31.12.2011 var 

 

 

RESULTAT 

KONTO 

  

 SALG AV FISKEKORT  

 BIDRAG/ANDRE INNTEKTER  

 KONTINGENTER  

 AVGIFTER/PROVISJONER  

 UTSTYR/REKVISITA  

 

ANNONSER/MØTEUTGIFTER  

 ANDRE 

DRIFTSKOSTNADER  

 KULTIVERING  

 RENTER/GEBYRER  

 OVERSKUDD  

  

 BALANSE   AKTIVA 

    

 IB 01.01.2011    

    

 BANKKONTO                 

                   

 EGENKAPITAL      

                 

    

 UB 31.12.2011    

    

 BANKKONTO               

 FORDRINGER                   

 EGENKAPITAL      

               

Regnskap 2011,  Jon Yngve Gurholt, Kasserer
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Budsjettet for 2011 ble lagt med et negativt resultat pr 31.12.2011 på kr 4800. Derimot var det 

budsjettert med kjøp av smolt på kr 100 000, hvor 50 000 av disse var basert på tilskudd fra 

fylkesmannen. Da vi ikke fikk disse og heller ikke kjøpte smolt(da anlegget ble forsinket), ble 

for 2011 et overskudd på 64 994,- 

Saldo på lagets konto pr 01.01.2011 var 85 419,- 

Saldo på lagets konto pr 31.12.2011 var 152 378,- 

    

KOSTNADER INNTEKTER 

    

               53 733,33  

               51 010,00  

        2 877,00    

        8 275,13    

       11 018,00    

        8 134,51    

        9 397,64    

                  -      

             47,00    

       64 994,05    

     104 743,33             104 743,33  

AKTIVA   PASSIVA  

  

  

  

               85 419,31    

                 1 965,00                       -    

          87 384,31  

               87 384,31            87 384,31  

  

  

  

             147 227,11    

                 5 151,25                       -    

        152 378,36  

             152 378,36          152 378,36  

Jon Yngve Gurholt, Kasserer 

                                               

Budsjettet for 2011 ble lagt med et negativt resultat pr 31.12.2011 på kr 4800. Derimot var det 

000 av disse var basert på tilskudd fra 

anlegget ble forsinket), ble 


